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Vraag m.b.t. Termijnagenda  
 

Fractie # Vraag/input Antwoord/reactie 
GroenLinks 1 Naar aanleiding van de termijn agenda, 

waarom is het niet gelukt om te komen met 
een Statenvoorstel over de rol van de 
provincie in de digitale ruimte? Het is hoog 
tijd om het net op te halen op dit punt, ook in 
relatie tot de ontwikkelingen buiten. Nu is er 
geen enkele reflectie op, naar ik hoop, de 
inspanningen van de afgelopen jaren. Wat 
kunnen we daar alsnog op verwachten? 

Het transformeren naar een organisatie die 
digitaal ondersteunend en versterkend is aan 
het provinciale takenpakket is complex, vergt 
veel aandacht en een nauwgezette 
doorontwikkeling. De ontwikkelrichtingen en de 
rol ten aanzien van het digitale beeld bij 
ruimtelijke vraagstukken hangt samen met de 
inrichting van onze digitale systemen voor al 
onze opgaven. Denk hierbij aan de ruimtelijke 
opgave (puzzel), monitoring (in het kader van 
de Omgevingswet) en digital twin.  
 
Uit zowel de Verkenning als het Onderzoek 
komen bevindingen die we naast urgentie ook 
inhoudelijk de aandacht willen geven (voor 
meer informatie hierover zie de ‘Statenbrief 
Onderzoeken met betrekking tot onze digitale 
transformatie’, geagendeerd voor cie. BEM 
vergadering van 17-05-2023 SB Onderzoeken 
met betrekking tot onze digitale transformatie). 
Daarbij leveren de uitkomsten van de 
komende coalitieonderhandelingen voor ons 
ook belangrijke kaders. De implicaties van 
deze kaders moeten voldoende helder zijn 
alvorens ze vastgesteld worden. We 
verwachten na vorming van een nieuw college 
een Statenvoorstel met nieuwe planvorming 
hiervoor te hebben uitgewerkt.  
 

 
 
 

https://www.stateninformatie.provincie-utrecht.nl/documenten/SB-onderzoeken-met-betrekking-tot-onze-digitale-transformatie.pdf
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